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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2023/24:707 Finansiering av Finsamverksamhet

De finansiella samordningsförbunden, Finsam, har fått information från 
Försäkringskassan om att de inte längre får ansöka om ESF-medel för att 
finansiera sin viktiga verksamhet, trots att den ligger i linje med syftet för ESF-
medlen. 

Jag vill därför fråga statsrådet Anna Tenje följande:

 

Avser statsrådet och regeringen att vidta några åtgärder för att de finansiella 
samordningsförbunden även fortsättningsvis ska ha finansiering för och kunna 
utöka sin verksamhet?

………………………………………

Åsa Eriksson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2024-04-19
Besvaras senast
2024-05-03


